

你去過韓國大邱嗎？ Have you ever been to Daegu, Korea?

韓國熱門旅遊地點首爾、釜山及濟州島，雖然全都是遊客必到之地，但何不考慮韓國第三大城市大邱 ❶？由香港乘直航班機往大邱只需約3.5小時，再坐巴士1小時就到釜山了。一個旅程就可玩盡兩大城市！

多彩天燈節(5月)

你看過閃爍的天燈綻放於夜空嗎？只要來到大邱多彩天燈節 ❷ 會場，你就能親自在天燈寫上願望，然後放上夜空祈福，度過一個夢幻的晚上。為紀念5月佛誕，天燈節現場還有佛教提燈儀式、傳統文化玩意、市集等。

大邱藥令市場(5月初)

大邱藥令市場 ❸ 有361年悠久歷史，沿著約650米長的南城路，兩旁匯集了約350家韓藥店舖或餐廳。大邱藥令市場韓方文化節每年5月初舉行，遊客可免費體驗傳統韓方醫療及藥材。



大邱炸雞啤酒節(7月17-21日)

大邱炸雞啤酒節 ❹ 是當地的盛事，每年夏天都會於頭流公園舉行，連續3年每年都吸引了100萬人以上參加。愛吃一族可一次嚐盡各大知名炸雞連鎖店的人氣炸雞，此外還有各種啤酒、趣味盎然的手工藝製作體驗、市集及精彩的文化藝術表演，讓遊客盡情享受！

Major tourist hotspots in Korea, namely Seoul, Busan and Jeju Island, are on travellers' "must visit" bucket list of course, but why don't you also consider visiting Korea's third-largest city, Daegu ❶? To go to Daegu, you only need to take a 3.5-hour direct flight from Hong Kong, and after that another 1-hour bus ride will take you to Busan. Why not explore both Daegu and Busan in one trip?

Colourful Lantern Festival (May)

Have you ever seen the dark sky filled with colourful lanterns? Come and join others at the Lantern Festival ❷ in Daegu, and then write your wish on a lantern, raise it to the sky and have a dreamy night. In remembrance of the



birth of Buddha in May, the festival also hosts such marvellous events as the Buddhist lantern ceremony, traditional folk play, a flea market, etc.

Daegu Yangnyeongsi (early May)

At Daegu Yangnyeongsi ❸, a herbal medicine market that has 361 years of history, the 650-meter-long Namseong-ro street is lined with some 350 Korean herbal medicine shops or restaurants that serve dishes with herbal ingredients. The Daegu Yangnyeongsi Herbal Medicine Festival is held every early May to allow visitors to experience traditional Korean medical and herbal medicines for free.

Daegu Chimac Festival (17 – 21 July)

The biggest festive event in Daegu, the Daegu Chimac Festival ❹, which has attracted over 1 million visitors each year since 2016, is celebrated with fried chicken and beer at Duryu Park every summer. Foodies can binge on signature fried chicken of different famous restaurant chains in Korea at one go, not to mention various brands of beer, funny DIY workshops, flea market bargains and stellar cultural performances that are on offer for the visitors to enjoy!

